
 

Записник 
са 5. сједнице Привредног савјета 

 
Пета сједница Привредног савјета одржана је дана 26.10.2022. године у сали за састанке 

у згради Општине са почетком у 17:00 часова. 
 

Присутни чланови Привредног савјета: 

1. Стево Себастијановић, члан; 

2. Тања Трифковић, члан; 

3. Лука Шљивић, члан; 

4. Миливоје Ђурђевић, члан; 

5. Градимир Вукман, члан; 

6. Ђорђе Максимовић, члан; 

7. Горан Дуроња, члан; 

8. Дарио Пајић, члан; 

9. Бојан Вујић, члан; 
 

Одсутни чланови Привредног савјета: 

1. Јосип Јерковић, члан; 

2. Зијад Хавић, члан; 

3. Милан Трифуновић, члан; 

4. Мика Зечевић, члан; 

5. Драган Асентић, члан; 

6. Светозар Миличић, члан; 

7. Милан Дуроња, члан; 

8. Бранко Џабић, члан; 

9. Александар Продановић, члан; 

10. Борјан Нинић, члан; 

11. Вид Ракић, члан; 

12. Дејан Симиџија, члан;  

 

Присутни гости: 

1. Бобан Ђурђевић, директор ЈКП „Комвод“ Брод 

 

Присутни из општинске управе: 

1) Зоран Видић, начелник општине, 

2) Војислав Милосављевић, начелник Одјељења за просторно уређење, стамбено комуналне 

послове и екологију; 

3) Небојша Гаџа, шеф Одсјека за локални развој, 

4) Боро Грабовац, Одсјека за локални развој 

5) Никола Бачић, начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности; 

6) Војислава Пантић, Одјељење за привреду и друштвене дјелатности, записничар.  

 

Констатовано је, да је на 5. Сједници присутно 9 чланова, а одсутно 12 чланова. 

 

Сједницу је отворио предсједник Привредног савјета, поздравио присутне а посебно 

начелника општине, Зорана Видића те предложио следећи, 
 

Дневни ред: 

1.  Усвајање Записника са 4. сједнице Привредног савјета општине Брод; 

2.  Спорт/масовност, финансирања, здравствена питања; 

3.  Здравство и екологија/стручна и техничка опремљеност дома здравља, геријатрија; 

4.  Култура/кључни догађаји, финансирање, утицај на развој угоститељства; 

5.  Подстицајне мјере/преглед стимулативних мјера; 

6.  Енергетика/кориштење топловодног система, енергетска ефикасност; 



7.  Сајам привреде; 

8.  Водовод и канализација/ степен реализације започетих улагања и утицај на  

      квалитет услуге; 

9.   Цијена и квалитет комуналних услуга/ општи преглед; 

10. Имовинско правни односи/ процес јавног излагања катастра, статистика; 

11. Разно. 
 

 

 

 Након предложеног дневног реда Предсједник отвара прву тачку за дискусију. 
 

АД 1.  Усвајање Записника са 4. сједнице Привредног савјета општине Брод, 
 

Предсједник савјета предлаже присутним члановима да се изјасне о првој тачки 

дневног реда, односно, ако неко има примједбу на записник претходне сједнице.  
 

Прва тачка дневног реда под називом, 

 Усвајање Записника са 4. сједнице привредног савјета општине Брод је усвојена  

једногласно,  

      

            

 Након усвајања претходног записника, Предсједник предлаже другу тачку дневног 

реда и даје ријеч г-дину Николи Бачићу. 
 

 АД 2. Спорт/масовност, финансирања, здравствена питања; 
 

Никола Бачић, начелник Одјељења за привреду и друштвене дјелатности је 

поздравио присутне и упознао са стањем у спорту како сљеди: На простору општине Брод, 

крајем 2021. године, а стање се није промијенило ни данас, тренинге и такмичења је спроводило 

17 спортских организација која су регистроване као удружења грађана. Од тога је 5 фудбалских 

клубова, највише рангиран је фудбалски клуб ОФК Полет 1926, који поред сениорског тима 

има и све категорије млађих селекција: пјетлиће, предпионире, пионире, кадете и јуниоре, што 

је новина у односу на прошли период.  Наводи  и четири локална сеоска клуба која су значајна 

јер представљају главну социјализацију и окупљање људи у руралним срединама. Од 

дворанских спортова, наводи два клуба малог фудбала, кошаркашки клуб и мушки рукометни 

клуб. Даље наводи: гимнастички клуб, карате клуб и клуб реалног аикидоа. Од спортова на 

води, активни су: кајак кану клуб и спортско риболовно друштво. Два удружења су спортско 

рекреативног карактера и то су Планинарско друштво и Српско спортско друштво 

„Пријатељи“.  

Истиче финансирање буџета за 2022. годину, којим је предвиђено 220.000 за 

финансирање спорта, док је прошле године издвојено 170.000, што значи да је тај буџет повећан 

за 50.000. Урађен је Правилник о критеријумима и начину финансирања у области спорта и 

физичке културе на подручју општине Брод, гдје су дефинисани критерији за расподјелу 

планираних буџетских средстава. Предлаже да се у наредној години додатно планирају 

средства за финансирање спорта јер је генерално сада повећана котизација за такмичење, за 

трошкове службених лица и превоза. 

Здравствена питања се могу посматрати у ширем и ужем смислу. У ширем смислу, циљ 

је повећати ангажованост, односно физичку активност млађе популације у спорту, тј. 

„одвојити“ дјецу од нездравих активности као што су телефони, видео игрице и слично. У ужем 

смислу, здравствена питања подразумијевају редовне прегледе млађих и старијих селекција јер 

су сви клубови дужни да воде прегледе спортиста учесника који се обављају пред почетак сваке 

сезоне. То би био битан сегмент који доприноси здравственој заштити. Након излагања, 

замолио је присутне да на постојеће стање, изнесу своје ставове и мишљења. 
 

Г-дин Дарио Пајић се јавио за рјеч сугестијом и приједлогом да се покуша формирати 

један рукометни или одбојкашки тим за дјевојчице јер немамо колективни спорт за дјевојчице. 

 

Предсједник савјета се у потпуности слаже са приједлогом и подсјећа да смо имали 

неколико покушаја формирања поменуте врсте спорта за дјевојчице што би требало анимирати.  



 

Начелник општине се такође слаже са сугестијом и приједлогом господина Пајића 

и обзиром да испред цивилног сектора нема иницијативе за формирање колективног женског 

клуба, покренут ће иницијативу испред општинске управе. Подсјећа на проблеме са женским 

Рукометним клубом, за који су 2017. године спроведени избори за руководство клуба, али та 

промјена није спроведена у Суду, гдје је након извјесног времена уз финансијске напоре ове 

администрације именован предсједник рукометног клуба, али због недостатка ентузијазма, 

Клуб је престао са радом. Говори да нема финансијских потешкоћа када је спорт у питању али 

немамо никог од ентузијаста да би био тренер колективном женском клубу без обзира на 

класификације. Указује на велико искуство и залагања господина Миливоја Ђурђевића 

обзиром да је био дуги низ година тренер рукометног клуба.  
 

Предсједник савјета предлаже да се упути писмо привредним субјектима како би 

финансијски помогли колико су у могућности. 
 

Никола Бачић подсјећа да немамо финансијски проблем јер се буџет повећава за све 

спортске организације али имамо проблем недостатка ентузијазма код спорта за дјевочице. 

Дјевојчице јесу укључене у гимнастички клуб и клуб фолклорног умјетничког друштва али 

немају могућност за формирање колективног спортског клуба. Требало би покушати са другим 

спортом као што је одбојка, ако интересовања за рукомет нема довољно. 
 

Предсејдник савјета износи чињеницу да је најтрофејнији Кајак-кану клуб и 

мишљења је да би требало наћи начин и уважити успјех поменутог клуба. 
 

Мирослав Вуковић, начелник Одјељења за финансије се јавља за ријеч и потврђује 

да се везано за трошкове по основу захтјева клубова, углавном, финансијска средства одобре 

на тражени и оправдан износ. 
 

Господин Ђорђе Максимовић предлаже да се упути допис школама како би се 

информисали и изјаснили заинтересовани за одбојку а затим тражити тренера и покренути 

иницијативу за формирање колективног клуба. 
 

Господин Миливоје Ђурђевић се јавља за учешће у дискусији и указује да постоји 

предиспозиција као и технички услови и уз добру вољу, може се урадити више од тренутног 

стања. Преко двадесет година је био предсједник рукометног клуба а био је и члан Савеза 

рукомета Републике Српске. Подсјећа да су имали школу за рукомет у којој је увјек 

учествовало 30-так дјевојчица, од којих је 10-так излазило као кадар. У једном периоду је 

женски рукометни клуб играо прву лигу Републике Српске а неколико пута су имали прилику 

да буду прваци у првој лиги са тенденцијом уласка у пермијер лигу, међутим, морали су 

повлачити потезе да не дођу у премијер лигу јер то захтјева друге услове које нису могли 

испунити. Поменуо је и успјех у обнови братства са Копром, гдје су имали седмичне сусрете и 

турнире. Дакле била је изузетно јака воља, намјера и перспектива кадра. Брод је био 

препознатљив по освајању купова и освајању првенства, кадети су били прваци БиХ, али на 

жалост, сада немамо ни клуб, те даје следеће приједлоге: 

Предлаже да се господину Хилмији Хоџићу, предсједнику/тренеру Кајак кану клуба 

укаже велико признање, односно стимулише напоран рад који улаже да би клуб уопште 

постојао а и на крају имао високе резултате какве остварује. 

Предлаже да се одржи стручан састанак са професорима/тренерима у школама, да се 

проуче прописи и у заједничкој сарадњи пронађу рјешења за даљу реализацију. 

Предлаже да се након састанка, по формирању скупштине води разговор и о другим 

колективним клубовима/спортовима, поред рукомета, да се најзад помјеримо са мртве тачке. 

Прије двије године је дошло до промјене, гдје је изабран нови метод организације клуба.  

           Предлаже да се за почетак, позове предсједник клуба г-дин Илија Јовичић, те да се уз 

договор направи споразум и настави са радом или промјени структура руководства, на основу 

Закона и метода које су на снази, како би се нашао начин за даљу реализацију, обзиром да 

постоји воља неколико играчица за обнову рукометног клуба. Мишљења је да Брод заслужује 

да има колективне спортове бар у минималним оквирима.  
 



Господин Лука Шљивић је мишљења, да је веома комплексно питање и основни 

проблем је база, односно, основни проблем како наћи играче и играчице, јер у данашње вријеме 

дјеца немају интересовање за физичке активности и спорт. Наводи за примјер двије општине 

гдје је радио спортски семафор за спортску дворану и у разговору са бившим искусним 

играчима који су каријеру градили у иностранству и вратили се као тренери са капиталом да 

би у поменутим општинама подигли познате рукометне клубове у чему и даље не успијевају а 

разлог томе је недостатак и незаинтероесованост дјеце/играча за спорт.  

          Предлаже, што је господин Миливоје већ рекао, да се заједно са Начелником општинe 

и локалном управом у сарадњи са професорима/тренерима школа, покуша кренути од 

базе/основа заинтересованих у школама. 
 

   Предсједник Себастијановић, слаже се са господином Миливојем и предлаже да се 

позове садашњи предсјеник женског рукометног клуба и покрене разговор у смјеру рјешавања 

проблема са радом руководства. 
 

  Мирослав Вуковић је мишљења да се може много тога направити уз довољно воље и 

потврђује финансијску подршку од стране Општинске управе као и до сада те указује на могућу 

помоћ Омладинске банке. Помиње господина Максиомовића који је више пута помагао клубу 

када је била потреба за тим. Навео је примјер ангажованости госпоина Ковачевића, делегата у 

рукометном савезу, који је покренуо иницијативу и формирао рукомртни клуб са 15 

дјечака/играча и примјер ангажованости Велибора Винчића који успјешно води Омладински 

рукометни клуб „Сава“.  

  Предлаже да се може основати нови женски рукометни клуб, на основу искуства и 

сличних проблема мушког рукометног клуба.  

  Предлаже да се покрене питање о рјешавању осигурања јер се  десио недавно инцидент, 

играч је сломио руку а није осигуран. 
 

  Господин Пајић је мишљења да се заинтересованима за спорт понуди више 

могућности за различитим спортовима и обезбједи осигурање. 
 

         Начелник општине је мишљења да треба тежити најбољем могућем резултату и да је 

препуштено све ентузијазму појединца кад је у питању женски колективни спорт. Није познато 

како је дошло до распада женског рукометног клуба, јер проблеме са финансирањем нису 

имали. Наводи примјер ОФК Полета, гдје је већи број играча долазио од стране других 

општина, а сада је само један такав, сви други играчи су са наше општине. Потсјећа да су 

утакмице губили са 9:0 а сад су почели да побјеђују, дакле резултати долазе временом. Указује 

и на проблем у култури спорта јер је посјећеност утакмицама веома мала. Наводи за примјер 

Карате клуб којег води Градимир Вукман, гдје уназад 10-так година иимају континуитет управе 

и резултата, што са Полетом није био случај јер је у протеком периоду промјенио четири управе 

са саставом људи бираних политичком линијом, те нагласио да политика не смије да буде 

сметња спорту и не може имати везу са управним одборима. Стање је јасно са женским 

рукометним клубом, општинска управа ће преузети иницијативу у рјешавању проблема уз 

помоћ господина Миливоја Ђурђевића и његово дугогодишње искуство као тренера  
 

         Господин Градимир се слаже са Луком Шљивићем да нам недостаје база, све мање 

дјеце показује интересовање за спортом. 
         
         Господин Миливоје износи критичко мишљење у сврху спорта да се мора наћи метод 

и начин да дјеца имају физичку активност и баве се спортом. 
 

         Предсејдник савјета указује и на чињеницу да су сродни спортови конкуренција једни 

другима што оправдава и објашњава одлазак/прелаз учесника у спорту.  

         Предлаже да се спроведе анкета у школама за различите спортове/клубове и 

заинтересовани изјасне како би се тражио тренер и остало потрбно за формирање колективног 

спортског клуба. 
 

Предсједник савјета је заључио тачку и дао на гласање. 
 

Друга тачка дневног реда под називом, 



 Спорт/масовност, финансирања, здравствена питања је усвојена једногласно,  

 

 

 Послије исцрпне дискусије, Предсједник предлаже трећу тачку дневног реда. 
 

АД 3.  Здравство и екологија/стручна и техничка опремљеност дома здравља, 

геријатрија; 
 

Предсједник савјета даје уводну ријеч господину г-дину Николи Бачићу. 
 

Никола Бачић образлаже да је током прошле године из властитих средстава, Дом 

здравља набавио лабораторијски апарат и ултразвучни апарат. У току су процеси 

специјализација постојећих љекара, поред гинекологије имт ћемо и педијатра што је нашој 

локалној заједници посебно значајно обзиром да је педијатар потребан са радом сваки дан. 
 

Бојан Вујић стање се види из извјештаја. Наводи потешкоће са финансирањем, 

здравствене установе нису финансијски самоодрживе институције, има наслеђених обавеза. 

Данас је стање боље али и даље необећава сигурност у будућности. Акценат је ставио на 

финансијска средства од стране Општине која су константно у истом износу и не мјењају се 

протеклих година, а то је питање расподјеле средстава у буџету. Постоје закључци владе од 

прошле године гдје је изричито од нас тражено, не зна да ли је о томе општина обавјештена, 

тражи се да локална заједница прати финансијско пословање Дома здравља, амбуланте 

породичне медицине чији су оснивачи и да обезбједи материјалну потребну подршку 

потребну за правилно функционисање истих. Мишљења је да се мора промјенинити став 

локалне заједнице и планирање издвајања финансијских средстава за Дом здравља. Повећан 

је износ средстава али то није довољно. Фонд даје средства на основу уговора и броја 

осигураника, што није довољно и трошкови се стално мјењају, обзиром да је жива материја.  
 

Начелник општине се слаже са г-дином Бојаном да је потребно планирати више 

финансијских средстава из буџета и говори да је стање боље него што је било али то није 

довољно. Општина је учествовала у пројекту сеоских амбуланти. Када је у питању 

специјализација љекара, урађено је доста и локална заједница ће, поред гинеколога који већ 

ради, имати: интернисту, радиолога, физијатра, педијатра, психијатра.  

Подсјећа на период када је радио др Драго Рендић, специјалиста за медицину рада, 

Дом здравља је имао годишње 100.000 марака од Рафинерије нафте по основу љекарских 

прегледа. Општина Брод нема више доктора медицине рада и неће дозволити ни убудуће 

таквог специјалисту. Предлаже да се врате специјалисти из Добоја који су долазили на 

седмичном нивоу. 
 

Господин Бојан се слаже са Начелником и говори да Дом здравља не може по закону 

послати љекара на специјализацију медицине рада и указује на ситуацију која пред нама а 

тиче се одлазка у пензију неколико љекара. 
 

Мирослав Вуковић има сазнања да је Марко Ћатић недавно дипломирао за доктора 

медицине и могао би почети са радиом код нас. 

 

Предсједник савјета је указао на потребу за доктором медицине рада који би у нашој 

локалној заједници у просјеку имао најмање 1300 прегледа. 
 

Начелник општине је поновио да, на жалост, Дом здравља наше локалне заједнице 

не може добити специјализацију за медицину рада. 

Предсједник савјета је дао тачку на гласање. 
 

Трећа тачка дневног реда под називом, 

 Здравство и екологија/ стручна и техничка опремљеност дома здравља, 

геријатрија је усвојена  једногласно,  

 

 

 Предсједник савјета предлаже четврту тачку дневног реда. 



 

АД 4.  Култура/кључни догађаји, финансирање, утицај на развој угоститељства; 
 

Никола Бачић се јавио за уводно излагање и рекао да је за ову сједницу достављена 

информација о раду удружења из области културе са финансијским подацима о износу 

средстава додјељених овим удружењима и наводи кључне догађаје организоване од стране 

општинске управе као што су: богојављенско пливање за часни крст, акварелистичка 

колонија, конференција беба, октобарске свечаности, Зимзо Брод. Организовани су и други 

догађаји, попут књижевних и пјесничких вечери, презентација књига као и позоришне 

представе а организација оваквих догађаја је била већим дијелом од стране Туристичке 

организације општине Брод. Евидентно је из приложеног материјала колико је буџетских 

средстава уложено за наведене намјене и замолио присутне уколико имају, критике, 

приједлоге и сугестије да се придруже дискусији. 
 

Предсједник савјета предлаже пуштање филмова два пута дневно и да се на ту тему 

разговара са школом, јер је познато да имају пројектор који ће да пушта филм у амфитеатру 

и то би било адекватније рјешење од Дома спортова, или да се направи уговор са неком 

кућом. 
 

Градимир Вукман је примјетио да треба наћи адекватан начин да се грађани 

обавјесте о дешавањима везаним за културу и мишљења је да би једном месечно било 

довољно.  
 

Начелник општине је похвалио приједлог Предсједника савјета и предлаже да се 

организује пуштање филмова у парку у љетном периоду, како би између осталог, дјецу 

удаљили од мобилних телефона и видео игрица. 
 

Миливоје Ђурђевић је подржао приједлоге Предсједника и Начелника општине јер 

такође је поборник културе, осим спорта и сматра да би требало осмислити садржај на 

јавним мјестима ради дружења и зближавања људи. 
 

Предсједник савјета је након дискусије четврту тачку дневног реда дао на гласање. 
 

Четврта тачка дневног реда под називом, 

 Култура/ кључни догађаји, финансирање, утицај на развој угоститељства je 

усвојена једногласно,  

 

 

 Предсједник савјета предлаже пету тачку дневног реда  
 

АД 5. Подстицајне мјере/преглед стимулативних мјера, 
 

Никола Бачић се јавља за ријеч са уводним излагањем о подстицајним мјерама и то:  

 земљиште без накнаде у трајно власништво за производно-услужне капацитете који 

запошљавају 50 и више радника у површини четири пута већој од површине објекта који 

се гради,  

 Општина Брод сноси трошкове изградње потребне инфраструктуре до границе парцеле 

инвеститиора,  

 ослобађање плаћања комуналне накнаде прве године пословања,  

 рента и уређење градског грађевинског земљишта се може платити у ратама,  

 Општина Брод учествује у финансирању преквалификације и обуке радника потребних 

инвеститору.  

Мишљења је да би требали финансијска средства усмјерити више на привредне 

субјекте који имају потребу за набавком опреме и производних машина а мање на 

предвиђана средстава за запошљавање и самозапошљавање које имамо сваке године. 

Замолио је за сугестије и мишљење присутних, шта би привреди било интересантно и 

најпотребније што општина може да уради за привреднике који имају већ развијен посао као 

и за потенцијалне инвеститоре. Да ли је то помоћ или субвенција код запошљавања нових 

радника или набавка опреме или нека друга стимулативна мјера. 



 

Предсједник савјерта предлаже да се омогући плаћање курса заинтересованима за 

одређено занимање. Сматра да би било корисније преусмјерити финансијска средства са 

исплаћивања пластеника на плаћање кусра заинтересованом занату и размислити о 

потстицају малих предузетника. 
 

Градимир Вукман је мишљења да је потребно расписати конкурс за финансирање 

заната као што су стаклар, обућар, и слична занимања. 
 

Мирослав Вуковић се јавио коментаром да познаје на нашој локалној заједници 

једног стаклара Мићу Грабовца који нема услове за рад. 
 

Ђорђе Максимовић сугерише да се поменутом стаклару Мићи Грабовцу из Лијешћа 

помогне код рјешавања проблема са пословним простором у Броду. 
 

Лука Шљивић се јавља коментаром да општинска управа мора наћи контролни 

механизам да провјерава потстицај који даје. Даље наводи да се помегне основним занатима 

као што су стаклар, обућар, зидар, молер ако их имамо.  
 

Начелник општине констатује да имамо буџетом предвиђена средства за подстицај. 
 

Предсједник је истакао да би основни приоритет требао бити запошљавање и 

самозапошљавање, односно отварање нових радних мјеста и дао тачку на гласање. 
 

  Господин Вукман је поставио питање везано за накнаду која се плаћа на годишњем 

нивоу, дакле донесена је Одлука о накнади за монтажу каблова коју узима општинска управа 

а тиче се инсталације и монтаже подземних каблова, односно сваку врсту каблова осим 

водоводних, те даје примједбу на висину накнаде.  

Предлаже да се висина накнаде снизи како би могли, они који пружају интернет и 

енергетске услуге, обављати даље ту врсту посла, јер се само обезбјеђује сигурност у 

напајању, немају никакву високу економску корист а ствара се  могућност грађанима који 

су власници сусједних парцела да у будућности изграде објекат који ће имати већу 

енергетску потрошњу или да гради производни објекат јер су сада интересантне соларне 

електране.  

Други приједлог је рјешити питање ЗЕВ-а, јер имају могућност да прерасту у 

енергетске заједнице гдје ће одговарајући објекти имати право да направе своју соларну 

електрану. 
 

Војислав Милосављевић слаже се са Градимиром и наводи примјер као одсупање од 

парцела, водоводну мрежу у Грку. Што се тиче ЗЕВ-а у другим градовима се отварају 

агенције које воде такав посао. 
 

Предсједник савјета подсјећа да се водила расправа о поменутој теми на прошлој 

сједници и пету тачку дао на гласање. 
 

Пета тачка дневног реда под називом, 

 Подстицајне мјере/преглед стимулативних мјера је  усвојена  једногласно,  

 

 

 Предсједник савјета у сагласности са присутним члановима је предложио, да се због 

присуства директора ЈКП „Комвод“ и сродности материје тачки 6, 8 и 9. дневног 

реда, води расправа о све три тачке упоредо те дао на дискусију следеће три тачке: 
 

АД 6.  Енергетика/коришћење топловодног система, енергетска ефикасност; 
 

АД 8. Водовод и канализација/степен реализације започетих улагања и утицај на  

квалитет услуге; 
 

АД 9. Цијена и квалитет комуналних услуга/ општи преглед; 
 

Предсједник савјета је дао ријеч директору ЈКП „Комвод“ Брод. 



 

Господин Бобан Ђурђевић, дректор ЈКП „Комвод“ Брод је првенствено подсјетио 

на проблематику са Градском Топланом која није у њиховом власништву, јер је у судском 

спору са Општином. Никада није позитивно пословала и даље је у судском процесу. Упознао 

је присутне са податком о броју корисника Градске топлане: 19 правних лица и 228 

домаћинстава.  
 

Предсједник савјета је мишљења да град не треба остати без топлане и да се нађе 

могућност промовисања како би се што више људи регистровало за потребу гријања и 

мишљења је да треба наплатити пролаз гријања кроз цијеви и предлаже да се ријеше 

имовинско-правни односи. 
  
Бобан Ђурђевић, наводи да имају пуно социјалних случаја који нису у могућности 

плаћати. Не могу улагати док се не ријеши питање власништва. Чист губитак од 220.000 

марака, планиран је раст цијена. 
 

Предсједник савјета сугерише да се покуша добити субвенција, односно, добрим 

пројектом тражи донација или тражити кредитно задужење за рјешавање проблема са 

гријањем града. Наводи као примјер Аустрију, дражаву која највише користи сјечку као 

енергент.  
 

Начелник општине, Зоран Видић објашњава спор са ДТ „Енергија“, да је очекивао 

пресуду и покуша избјећи камату али смо добили Одлуку Суда о враћању спора са ДТ 

„Енергија“ на поновни претрес.  
 

Горан Дуроња је поставио питање, да ли ће се насеље Скеле вратити на градско 

гријање. 
 

Лука Шљивић је заинтересован за информацију, колико кошта гријање када се узме 

све у обзир и поставља питање, до када ће општина субвенционисати гријање?  

Друго питање поставља о разврставању отпада? Такође је примијетио да су 

водоводни канали прилично уређени. 
 

Бобан Ђурђевић одговара на питање господина Луке о разврставању комуналног 

отпада, да је кумунални отпад из контејнера посао ЈКП „Комвод“ али не и да чисте око 

контејнера и шире, као и дивље депоније, што јесу радили више пута, али сматра да то није 

дугорочно рјешење јер за тај дио посла одговорна је Комунална полиција, која би требала 

кажњавати и санкционисати несавјесне грађане који отпад бацају око контејнера. Наводи 

као примјер понашање несавјесних грађана насеља Жито комбинат и Ламеле гдје су 

контејнери празни а око истих се бацао отпад. Даље, образлаже да су почели са примјеном 

Пилот пројекта о разврставању амбалаже пластике и наводи за примјер контејнере за 

разврставање комуналног отпада у насељима Ламеле, Жито-комбинат“, улици Јована 

Рашковића а у школама су посебно добро прихваћени. Запослено је 20 радника-социјалних 

случајева. Следећа фаза је одлгање картона, а за отпад стакла нема откупа. 
 

Предсједник савјета, предлаже да би било добро поставити бачве за одлагање 

батерија. 
 

Бобан  Ђурђевић подсјећа да у европи и свијету имају знатан приход од комуналног 

отпада, те имају велике планове и идеје на ту тему. Помиње да је обишао неколико депонија 

у у окружењу и да је наша депонија једна од уреднијих. Кад је ријеч о електроничком отпаду 

који је озбиљан унос прихода, посебно ће се радити на томе када дође на ред код нас. Наводи 

примјер случаја у Сл. Броду гдје је човјек бавећи се тиме неколико година остварио велики 

капитал по основу скупљања електроничког отпада.  

Предлаже да се повећају цијене комуналних услуга да би се депонија одржавала, јер 

цијена од 10 марака сада и прије неколико година није реално да опстане, обзиром на сва 

поскупљења која нас прате, као и цијена рада и трошкови амортизације возила и слично, а 

посебно високе цијене енергената без којих је немогуће пословати. Даље наводи да би 



требало промијенити кључних 12 км водоводних цијеви које не би требале да се користе у 

граду и поново се доводи у питање власништво јер није власништво комуналног предузећа.  

Рјешен је проблем са канализацијом од Брчко-гаса до Основне школе, али је потребно  

у договору са општинском управом ријешити проблем у ул Јована Рашковића (подвожњак) 

гдје је пропала канализација као и код градског гробља. За следећу годину имају у плану 

ријешити улицу Јована Рашковића гдје се скупља вода.  
 

Начелник општине се слаже да са оваквом цијеном која није економска цијена не 

може се ништа урадити ни обновити канализациона мрежа, нити предузеће може позитивно 

пословати. 
 

Бојан Вујић је констатовао да гледајући са економског становишта, такво стање у 

предузећу са оваквим цијенама је не одрживо, посебно осврћући се на број корисника који 

се мора знатно повећати да би предузеће уопште опстало.  
 

Предсједник савјета говори да, приоритет за рјешавање мора бити водоводна мрежа 

унутар самог центра града. Слаже се да је потребно повећати цијену услуга пратећи 

платежну моћ становништва.  
 

По завршеној дискусији о три наведене тачке дневног реда, предсједник савјета исте 

даје на гласање. 
 

     Шеста тачка дневног реда под називом, 

 Енергетика/коришћење топловодног система, енергетска ефикасност је усвојена   

једногласно, 
 

           Осма тачка дневног реда под називом, 

 Водовод и канализација/степен реализације започетих улагања и утицај на  

квалитет услуге је  усвојена  једногласно, 
 

     Девета тачка дневног реда под називом, 

 Цијена и квалитет комуналних услуга/општи преглед је  усвојена  једногласно,  

 

 

 Предсједник савјета, предлаже да се тачке 7. и 10. дневног реда пренесу на следећу 

сједницу Привредног савјета. 
 

Уз сагласност присутних чланова савјета о приједлогу да се горе наведене таче 

дневног реда пренесу за следећу сједницу, Предсједник савјета је закључио 5. сједницу 

која је завршена у 20:25 часова. 

 

 

Записник сачинила: 
 

Војислава Пантић  

  
          ПРЕДСЈЕДНИК  

       ПРИВРЕДНОГ САВЈЕТА 

 

                                                                                             Стево Себастијановић 


